
Protokół nr LXX/23 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 26 października 2023 r. 

LXX sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Sali Obrad w Samorządowym 

Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Burmistrz Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Pan Marcin 

Dziewięcki, Skarbnika Miasta i Gminy Pani Małgorzata Lisicka, Sekretarz Miasta i Gminy 

Pani Anna Kowalska 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2023 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/355/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 9 sierpnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Świętokrzyskiemu. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/327/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 maja 2021 r. w sprawie udzielenia przez Miasto  

i Gminę Morawica pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/198/20 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 25 czerwca 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Morawica. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności  

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków oraz transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Miasta i Gminy Morawica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024-2027: 

a) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do 

sądów powszechnych, 

b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

ławników do sądów powszechnych, 

c) powołanie komisji skrutacyjnej, 

d) przeprowadzenie głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników, 

e) uchwała w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027. 

12. Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023. 



13. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych.  

14. Sprawy różne: 

a. Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

b. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia LXX sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że LXX sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 12 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Bartosz Kruk 

6. Paweł Pajączkowski 

7. Marcin Piecyk 

8. Dorota Pietrzyk 

9. Krzysztof Strąk 

10. Damian Woźniak 

11. Ryszard Znój 

12. Robert Żołądek 

 

Nieobecni: 
1. Sebastian Król 

2. Piotr Polewczak 

3. Łukasz Wojda 

 

Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że radni protokół otrzymali, w celu zapoznania i wniesienia poprawek.  

Nie było uwag. 

Przystąpiono o głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian 



Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Sebastian Król, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 12 radnych. 

 

Ad. 3 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 4 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między sesjami. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Na obrady sesji Rady przybyli radni Sebastian Król, Łukasz Wojda. Przewodniczący Rady 

poprosili o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że LXX sesja Rady 

Miejskiej w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Krzysztof Strąk 

11. Łukasz Wojda 

12. Damian Woźniak 

13. Ryszard Znój 

14. Robert Żołądek 

 

Nieobecni: 
1. Piotr Polewczak 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych.  

Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 

 



Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Polewczak 

 

Uchwała nr LXX/644/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027 została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 

rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony  

i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 

rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Polewczak 

 

Uchwała nr LXX/645/23 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 rok 

została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/355/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 9 sierpnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Świętokrzyskiemu. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

został radnym przedstawiony i przeanalizowany na ostatnim posiedzeniu komisji stałych.  

Nie było pytań.   

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/355/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 9 sierpnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 



Województwu Świętokrzyskiemu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Polewczak 

 

Uchwała nr LXX/646/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/355/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 9 sierpnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Świętokrzyskiemu została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/327/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 19 maja 2021 r. w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został przez radnych omówiony na ostatnim posiedzeniu komisji. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/327/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 19 maja 2021 r. w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Polewczak 

 

Uchwała nr LXX/647/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/327/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 maja 2021 r. w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego została podjęta. Za głosowało 14 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/198/20 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 25 czerwca 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta i Gminy Morawica. Przewodniczący Rady poinformował, że 



wprowadza się poprawkę w projekcie uchwały – słowo „powinny” zastępuje się słowem 

„muszą”. Projekt uchwały radni omówili na ostatnim posiedzeniu komisji. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/198/20 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 25 czerwca 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta i Gminy Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Polewczak 

 

Uchwała nr LXX/648/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/198/20 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 25 czerwca 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta i Gminy Morawica została podjęta. Za głosowało 14 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków oraz transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta i Gminy Morawica. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony  

i  omówiony. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków oraz transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta i Gminy Morawica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Polewczak 



 

Uchwała nr LXX/649/23 w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków oraz transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta i Gminy Morawica została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024-2027: 

 

a) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych (w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Rady – poinformował, że opinia została radnym przedstawiona. Czy radni 

mają jakieś uwagi, pytania lub ktoś z Państwa chce aby odczytać ją na sesji? Nie było pytań. 

 

b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Polewczak 

 

Uchwała nr LXX/650/23 w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 

do sądów powszechnych została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

c) powołanie komisji skrutacyjnej. 

Radny Tomasz Domagała – zgłosił następujących radnych do komisji skrutacyjnej – Alicja 

Jamorska-Kurek, Leszek Cygan, Damian Woźniak. Radni wyrazili zgodę na prace w komisji. 

Komisji skrutacyjna na Przewodniczącego komisji wybrała Radnego Leszka Cygana. 

 

d) przeprowadzenie głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników. Przewodniczący 

komisji przedstawił radnym procedurę przeprowadzenia głosowania. Komisja przystąpiła do 

przeprowadzenia glosowania. Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół  

z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych  

(w załączeniu do protokołu). 

 

e) uchwała w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027. Przewodniczący Rady 



odczytał treść uchwały. Uchwała nr LXX/651/23 w sprawie wyboru ławników na kadencję 

2024-2027. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 12 
Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023. Przewodniczący 

Rady poinformował, że raport został radnym przedstawiony. Nie było pytań.  

 

Ad. 13 
Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych (w załączeniu do protokołu). Pan Burmistrz 

przedstawił swoje sprawozdanie. Przewodniczący Rady przedstawił analizę oświadczeń 

majątkowych Wojewody Świętokrzyskiego i Naczelnika I Urzędu Skarbowego w Kielcach 

oraz swoje sprawozdanie. 

 

Ad. 14 
Sprawy różne: 

 

a) Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

b) Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radna Alicja Jamorska-Kurek – w sprawie zwiększenia dotacji dla KS Moravia na sesji  

w dniu 30.03.2023 r., na której przedstawiłam kwoty jakie sąsiadujące samorządy przekazują 

na swoje kluby sportowe. Na sesji 27.09.2023 r. Zarząd Moravi zarzucił mi cytuje: 

”manipulowanie wyborcami, podawanie nierzetelnych informacji”. Kwoty podane na sesji 

30.03, to fakty zaczerpnięte z wiarygodnych źródeł. Dlaczego klubowi Moravia zajęło pół 

roku do ustosunkowania się do mojej wypowiedzi z marca br.? Na ostatniej sesji Prezes 

Zarządu Ks Moravia stwierdził, że środki na bramkarzy i fizjoterapeutów były zabezpieczone 

w budżecie. Przekazanie klubowi obiektu sportowego - hali pneumatycznej w Bilczy, za 

skutkowało tym że klub musiał ponieść koszty na utrzymanie tzw. balonu. Aby uzupełnić 

środki klub wnioskował o dotacje w wysokości 70 tys. zł na szkolenie bramkarzy  

i fizjoterapeutów. Po pierwsze klub zapewniał w 2022 roku, że hala będzie zarabiać na swoje 

opłaty i nie będziemy z budżetu gminy pokrywać kosztów jej utrzymania. Po drugie klub 

składa wniosek o dotacje na bramkarzy i fizjoterapeutów w styczniu br., a obiekt jest im 

przekazany dwa miesiące później. Dlaczego już w styczniu wnioskują o dodatkową dotację? 

Dlaczego nie później, gdy znane są koszty utrzymania hali i dlaczego nie bezpośrednio na 

utrzymanie hali tylko na szkolenie bramkarzy i fizjoterapeutów? 15 sierpnia 2023 r. klub 

został obciążony przez urząd gminy wydatkami za gaz i energię w wysokości tylko  

19 322,73 zł, a nie kwotą 70 tys. zł – o jaką wnioskowali i otrzymali. To ja czuje się 

zmanipulowana i oszukana przez zarząd klubu. Gdyby działania zarządu klubu były 

transparentne, nikt z nas by ich nie krytykował. Dotacja na działania statutowe w kwocie  

670 tys. zł, to nie jedyne wydatki na klub. Reasumując – bez względu na to czy inne 

samorządy przekazują większe środki na piłkę nożną niż to przedstawiłam pół roku temu – 

uważam, że dotowanie jednego podmiotu kwotą 670 tys. zł na sport jest stanowczo za duże. 

Ponadto są inne organizacje, które trenują dzieci w tym zakresie i umożliwiają trenowanie 

innych dyscyplin sportu. Organizacje te nie wnioskują o dotacje na działania statutowe,  

a mają ogromne sukcesy i promują gminę. Nie przekonują mnie argumenty klubu, że piłka 

nożna to sport narodowy i musi dużo kosztować. Finansowanie piłki nożnej w takim 

wymiarze, to nie jest zadanie gminy. W obecnej sytuacji finansowej piłka nożna nie jest 

priorytetowym zadaniem dla naszego samorządu. Jeśli klub ma ambitne plany, niech stara się 



o zewnętrzne źródła finansowania. Nie jestem przeciwna klubowi Moravia. Życzę im 

rozwoju, ale nie kosztem innych mieszkańców naszej gminy.  

- Radny Damian Woźniak – wczoraj mieliśmy posiedzenie komisji, gdybyśmy wiedzieli że są 

dodatkowe pytania do klubu. Rozmawialiśmy o tym żeby zaprosić klub, aby mógł to usłyszeć 

i odpowiedzieć. Zarząd mówił, że koszt utrzymania balonu będzie 70-80 tys. zł, a reszta 

będzie pokryta z dofinansowań. Tak też się dzieje – te 70 tys. zł jest na część utrzymania, 

resztę pokrywa sponsor. Pieniądze zaplanowane na bramkarzy i terapeutów, musiały iść na 

balon, bo trzeba było za niego zapłacić. W związku z powyższym klub wystąpił z wnioskiem 

o pieniądze na ten cel, aby uzupełnić środki. My budujemy całą infrastrukturę – boiska, balon 

– nie dla zarządu klubu, ale dla wszystkich mieszkańców. Dotacja przeznaczana jest na 

utrzymanie boisk, funkcjonowanie klubu, szkolenia. Dotacja szkoleniowa, to tylko 40%  

wszystkich środków, które klub posiada. Reszta jest od sponsorów i zewnętrznych 

dofinansowań. Kwot z dofinansowań jest więcej niż otrzymywanych z samorządu. Nie wiem 

czy klub musi dużo kosztować? Kosztuje dużo, bo jest dużo dzieci, dużo szkoleń. Jeśli 

będziemy mieli jakieś zastrzeżenia albo będziemy chcieli powiedzieć, coś do kogoś – to 

mówmy o tym i zaprosimy te osoby.  

- Radny Robert Żołądek – przepisy ustawy o samorządzie gminny są tak sprecyzowane, że 

kolega Radny Damian Woźniak nie będzie nam ustalał kiedy koleżanka Jamorska-Kurek 

będzie zabierała głos w tej czy innej sprawie. Gdzie był kolega Radny Damian w roku 2013, 

kiedy ja zgłaszałem wszystkie zadania dotyczące rozwoju KS Moravia? 

- Radny Tomasz Domagała – dyskutujemy nad punktem, którego nie ma w porządku obrad. 

Składam wniosek formalny o zakończenie tej dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o stwierdzenie kworum. Obrady opuścił Radny Wiesław 

Frankowicz. Przewodniczący Rady stwierdził, że LXX sesja Rady Miejskiej w Morawicy jest 

prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Alicja Jamorska-Kurek 

4. Sebastian Król 

5. Bartosz Kruk 

6. Paweł Pajączkowski 

7. Marcin Piecyk 

8. Dorota Pietrzyk 

9. Krzysztof Strąk 

10. Łukasz Wojda 

11. Damian Woźniak 

12. Ryszard Znój 

13. Robert Żołądek 

 

Nieobecni: 
1. Wiesław Frankowicz 

2. Piotr Polewczak 

 

 

 



Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny o zakończenie dyskusji w temacie oświadczenia Radnej Alicji Jamorskiej-

Kurek. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Tomasz Domagała, Sebastian Król, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (5) 

Leszek Cygan, Alicja Jamorska-Kurek, Bartosz Kruk, Dorota Pietrzyk, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Frankowicz, Piotr Polewczak 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 8 radnych. 

 

Ad. 15 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

LXX sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 


